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Mieszkańcy Osiedla Książąt Mazowieckich spotkali się na zebraniu w środę 27
sierpnia 2017 r., by omówić najważniejsze sprawy dotyczące ich miejsca
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zamieszkania. Ich wnioski odnotowali przedstawiciele urzędu miasta.

Prowadzący spotkanie Artur Dębski – przewodniczący zarządu osiedla – przedstawił
sprawozdanie z działalności zarządu oraz omówił zadania inwestycyjne i remontowe
zgłoszone do budżetu Miasta Mława na 2018 rok. Swoje potrzeby mogli też zgłaszać
uczestniczący w zebraniu mieszkańcy. Bardzo ich interesowały kwestie związane z
koncepcją, projektowaniem infrastruktury i przebiegiem ul. Mariackiej – jednego z
najważniejszych szlaków komunikacyjnych w obrębie osiedla. Na pytania
mieszkańców w tym zakresie odpowiadali Zastępca Burmistrza Miasta Mława Janina
Budzichowska i Dariusz Nieznański z Wydziału Inwestycji Urzędu Miasta Mława.

Mieszkańcy poruszali też inne ważne zagadnienia dotyczące osiedla jako jednostki
pomocniczej gminy (głównym tematem było bezpieczeństwo uczestników ruchu
drogowego). Do dyskusji włączali się, wyjaśniając interesujące ich kwestie, m.in.
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu Miasta Mława Piotr Tomaszewski,
Komendant Straży Miejskiej Marek Wysocki i asp. Rafał Gołębczyk z Komendy
Powiatowej Policji w Mławie – dzielnicowy pracujący na terenie osiedla.
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